
Kandidáti na členov VV SSZ  

 pán Štefan Buberník, Ing. Martin Bolek, RNDr. Vladimír Rozina a Mgr. Ing. Peter Mlynarčík 

Štyria rozdielni ľudia, ktorých spája spoločná záľuba a to športová streľba. 

Štyria ľudia, ktorí vidia, že Slovenský strelecký zväz môže fungovať lepšie, efektívnejšie a sú schopní a 
ochotní preto urobiť všetko potrebné. 

Kto sú tí štyria, čo vedia a čím môžu pomôcť streľbe? 

Mgr. Ing. Peter Mlynarčík je človek, ktorý sa streľbe venuje 45 rokov. Ešte nemal ani 30 rokov, keď 
aktívne vstúpil do fungovania SSZ, aj keď bol v tom čase úspešný reprezentant SR, ako prvý slovenský 
pištoliar sa dostal v roku 1996 do celosvetového finále Svetového pohára, kde sa nominujú len tí 
najlepší na svete v danom roku. Je majster Slovenska vo všetkých vekových kategóriách, od 
dorastencov po seniorov, vo viacerých pištoľových disciplínach bol držiteľom viacerých slovenských 
rekordov. Pôsobil a strieľal v zahraničí, najmä v Anglicku a Česku, kde bol aj členmi streleckých 
zväzov a klubov a tak vie porovnávať. Pred vyše 20 rokmi pôsobil ako predseda revíznej komisie SSZ, 
kde získal detailne znalosti z fungovania a hospodárenia SSZ. Aktívne sa zaujíma o fungovanie SSZ a 
dlhodobo verejne prezentuje, že SSZ by mohlo fungovať lepšie, efektívnejšie. Je názoru, že SSZ tu je 
pre strelcov a nie naopak a že preto by mal byť SSZ pridanou hodnotou pre členov SSZ a 
kluby. Profesne pôsobil aj na ministerstve obrany SR, kde mal na starosti vojenské športové 
organizácie DUKLA, tam sa naučil tvoriť predpisy a zákony, spolupodieľal sa na vytvorení Koncepcie 
rozvoja športu v rezorte obrany do roku 2000. Neskôr pôsobil na manažérskych pozíciách v 
bankovníctve a medzinárodne v automotive priemysle, kde sa naučil rozmýšľať koncepčne a 
strategicky. Všade tam sa podieľal na tvorbe alebo aktualizáciu firemných vízii a strategických 
plánov ako firemne vízie naplniť. Ako manažér pôsobil v oblasti ľudských zdrojov, najmä v 
odmeňovaní a motivácii a bol nútený tvoriť a potom získavať podporu projektov v najvyššom 
vedení firiem, ale potom aj projekty odkomunikovať naprieč celou firmou a získať podporu 
zamestnancov na realizáciu projektu. Preto je zvyknutý komunikovať širokospektrálne, aj na najvyššej 
úrovni riadenia, aj s bežnými ľuďmi. Chápe, že komunikácia správnou formou je veľmi dôležitá na 
získanie dôvery ľudí a podpory zavádzaných projektov. 

Peter primárne znovu kandiduje na prezidenta SSZ ale ak by to opätovne nevyšlo mproti pánovi 
Bencovi, chcel by vo VV SSZ zastrešovať strategický rozvoj, motiváciu ľudí podieľať sa na rozvoji a 
úspechoch SSZ a na koncepčnej práci a "uprataní“ Stanov SSZ a často si protirečiacich smerníc SSZ. V 
práci vždy musel komunikovať anglicky, čiastočne sa dorozumie aj nemecky a rusky. 

Všetci štyria sú odborníci v oblastiach v ktorých potrebuje SSZ rozhýbať. Vedia zohnať peniaze pre 
SSZ a vedia ich minúť čo najefektívnejšie, aby to neboli len minuté peniaze, ale zároveň aj 
investované do rozvoja a do budúcnosti SSZ.  

Každý z nich bude pre SSZ prínosov, ale len všetci štyria spolu budú znamenať, že zo SSZ sa začne 
postupne stávať moderná, efektívna, úspešná športová organizácia, ktorá bude dlhodobo 
potvrdzovať, že je druhý najúspešnejší OH šport na Slovensku. 

 


